
 

Handläggare 

Johnny Johansson 

Telefonnummer 0370-678503 

 

Datum 

2020-10-22 

 

 

Tjänsteskrivelse 

Fenix 1 

 

Förslag till beslut 

Barn och utbildningsnämnden beslutar att tillskriva kommunstyrelsen att åtgärda 

arbetsmiljöproblemen på Fenix 1. 

 

Ärende 
Fenix 1 har under många år haft problem med in-läckande vatten genom taket i samband med regn.  
Problemet har lyfts till fastighetsansvariga och olika försök till tätning av tak och förbättrade 
underhållsrutiner har gjorts. Läckagen har trotts detta fortsatt och personal och elever har lyft 
problem relaterade till trolig mögel/fuktproblem som uppstått i samband med dessa ständiga 
läckage.  
Ett antal personal har efter kontakt med företagshälsovården konstaterats att de utvecklat 
överkänslighet.  
Byggnadsrelaterad ohälsa kan förekomma i hela huset varför barn- och utbildningsförvaltningen av 
teknisk förvaltning begärt en byggnadsteknisk utredning av hela huset, vilket kommer att ske vecka 
44 2020. 
 
Fastigheten behöver åtgärdas utifrån den byggnadstekniska utredningens förslag. 
 
 

 
Per-erik Lorentzon 
Förvaltningschef 
 Johnny Johansson 
  Lokalstrateg 
 


